
Protokoll fra styremøte Torshov X  
11. juni 2019  
 
Kl. 18:00-19:30 Styrerommet 
Tilstede: Harald, Håkon, Tore og Vibecke.  
Forfall:  

Møteleder: Harald Føsker Referent: Vibecke Ø. Dalen 

 
Sak 68/19: Godkjenning av dagsorden 
  Dagsorden ble godkjent. 
 
Sak 69/19: Godkjenning av protokoll fra 20. mai 

Protokollen ble godkjent. 
 
Sak 70/19:  Økonomi 

Vi ligger fremdeles godt an i hht. budsjett. 
Styret har bedt om 3 millioner av lån i Handelsbanken utbetalt i løpet av 
juni. 

 
Sak 71/19: Diverse prosjekter 

- Asfalt – vi er nesten i mål. Det gjenstår noe brostein ute i kjøreporten 
mot AG gate.  

- Brannsikring – Arbeidet startet opp 11. juni.  
- Porttelefon – Arbeidet starter opp 17. juni i AG gate. 
- Soil – Vi venter på oppstartdato og skisse på gjennomføring (forventet 

høst 2019).  
- Fasader – Arbeidet er i gang i AG gate og PK gate. Ettroms leilighetene har 

ikke luftemuligheter når arbeidene pågår. Styret vil vurdere mulige løsninger 
på problemet for disse leilighetene. 
 

Sak 72/19: Status utbygginger 
- Når det gjelder utbygging i PK28 vil Harald ta kontakt med sameier. 
- Sameier i AG 6B som tidligere har søkt om å kjøpe loftareal har 

henvendt seg til Håkon og bekreftet sin interesse. Vibecke svarer 
sameier. 

 
Sak 73/19: Salg av leilighet i VG 63B 

Styret har mottatt og godtatt tegninger fra arkitekt. Harald tar kontakt 
med Beck angående når vi kan forvente at leiligheten kommer for salg. 

 
 
Sak 74/19: Infotavler i oppgangene + sikkerhetsregler og branninstruks. 

Tore har laget sikkerhetsregler som henges opp i alle oppganger. 
Styret vedtok å kjøpe inn nye infotavler til alle oppgangene. Tore ordner 
dette med Petter. 
Tore har begynt å jobbe med trivselsregler for gården. 
 



Sak 75/19: Eventuelt 
a) Mulighet for ny avtale med Securitas tas opp på neste styremøte. 
b) Oppussing av oppganger og ytterdører tas opp på neste styremøte. 

   
 

 
 
Neste styremøte tirsdag 30. juli kl. 18-19:30 

 
 
 

 
 
 

 


